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Referat af ordinær generalforsamling 2023 

Dato: 16/3-2023 Kl.: 19:00 - 20:00 Sted: Sognegården Møllelundgaard, Borup 

Deltagere:  8 stemmeberettigede medlemmer, heraf 0 fuldmagt. 

 

Med reference til punkterne i dagsordenen blev følgende besluttet på generalforsamlingen. 

 

1. Valg af dirigent. 

Bestyrelsen forslog Henning Simoni, der blev valgt med akklamation.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen ved annonce i Ugeavisen Køge den 22. 

februar 2023 var rettidigt indkaldt og dermed beslutningsdygtig. 

2. Valg af stemmetællere. 

Dirigenten aftalte med forsamlingen, at stemmetællere først ville blive valgt, hvis der skulle 

vise sig et behov for stemmetællere.  

3. Bestyrelsens beretning til godkendelse. 

Formanden fremlagde bestyrelsens beretning, som er offentliggjort på foreningens 

hjemmeside www.antenneforeningenborup.dk, sammen med dette referat og andet materiale 

udarbejdet i forbindelse med generalforsamlingen. 

Der var en kommentar fra salen med ros til Stofa for hurtig hjælp i forbindelse med en 

indflytning via deres hjemmesides chat funktion. Det var umuligt at få fat i Stofa på telefonen, 

men chat funktionen var en succes.   

Der var en klage fra salen over dårlig internet hastighed. Medlemmet blev rådet til at 

kontakte Stofa for at få fejlsøgt problemet. Flere fra bestyrelsen benytter dagligt Stofa 

internet uden problemer. 

Der var et spørgsmål om ejerskab af kablerne i Møllevang (Andelsboligforeningen 

Møllevang). Formanden forklarede at kablerne i jorden er ejet af antenneforeningen. 

Beretningen blev herefter godkendt med akklamation. 

4. Aflæggelse og godkendelse af årsregnskab, underskrevet af revisor og bestyrelse. 

Formanden fremlagde foreningens årsregnskab for 2022, da kasserer Kjeld Mårtensson var 

udtrådt af bestyrelsen. Der var ingen spørgsmål til årsregnskabet, som blev godkendt 

enstemmigt med akklamation. 

5. Rettidigt indkomne forslag. 

http://www.antenneforeningenborup.dk/
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a. Bestyrelsens forslag til TV pakker og prisændringer 2023 

Formanden gennemgik bestyrelsens forslag til TV pakker og prisændringer for 2023.  

Kanalen Sport Live tilføjes TV Pakke 1 og Pakke 2. Streaming tjenesten Viaplay Film 

og Serier tilføjes TV Pakke 2 og TV Pakke 3, og streamingtjenesten Viaplay Total 

tilføjes TV Pakke 3.   

TV Pakke 1 fortsætter uden prisændringer og koster fortsat 195 kr. om måneden. TV 

Pakke 2 stiger i pris med 60 kr. så den nye pris bliver 499 kr. om måneden. TV Pakke 

3 stiger i pris med 150 kr. så den nye pris bliver 759 kr. om måneden.  

Ændringerne bliver implementeret senest 30. marts 2023.  

Forslaget blev godkendt med akklamation. 

 

Der var en kommentar fra salen om at Stofa VælgSelv fungerer godt, og at vores 

medlemmer nemt kan tilkøbe enkelte kanaler oven på den lille TV pakke 1 og dermed spare 

en del penge sammenlignet med de ret dyre TV Pakke 2 og TV Pakke 3. 

6. Vedtagelse af budget og fastsættelse af prisblad. 

Formanden fremlagde budget og prisblad for 2023. 

Budget og Prisblad blev vedtaget med akklamation. 

7. Valg til bestyrelsen samt suppleanter. 

Per G Frandsen blev valgt som kasserer til 2025. 

Kurt Jensen blev valgt som medlem til 2025. 

Per L Christensen blev valgt som medlem 1 år til 2024 og overtager Per G Frandsens plads 

som medlem af bestyrelsen. 

Allan Simonsen blev genvalgt som 1. suppleant frem til 2024. 

Alle blev valgt ved akklamation. 

 

Der var et spørgsmål fra salen om man kunne vælges til bestyrelsen uden at være fysisk 

fremmødt til generalforsamlingen. Dirigenten svarede at vedtægterne ikke kræver fysisk 

fremmøde når blot kandidaten har givet sit tilsagn om at opstille til bestyrelsen inden 

generalforsamlingen. 

8. Valg af statsautoriseret eller registreret revisor, samt intern revisor og 

revisorsuppleant, for 1 år. 

Statsautoriseret revisor Jørgen Larsen blev genvalgt som ekstern revisor. 

Nete Hjort Bai blev genvalgt som intern revisor. 

Jesper Rørbæk-Christensen blev genvalgt som revisorsuppleant. 

Alle blev valgt ved akklamation. 
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9. Eventuelt. 

Stofa havde ikke mulighed for at deltage i år på vores generalforsamling. 

Der var et spørgsmål fra salen vedr. Stofa planer for deres Google Android TV boks. 

Formanden svarede at så vidt han var orienteret ønsker Stofa at udfase denne og erstatte 

med deres Stofa TV app der kan benyttes på Apple TV version 4 og på nyere Samsung TV. 

Der var ikke yderligere spørgsmål til bestyrelsen. 

 

Dirigenten afsluttede herefter Generalforsamlingen og takkede for god ro og orden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

_________________________________  ________________________________ 

Formand, Even Abrahamsen    Dirigent, Henning Simoni 


